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内容概要

　　将雅思听力考试中的重要题型（填空题、表格题、单项选择题、多项选择题、搭配题、地图题、
简答题）与真题内容融为一体。
通过14套题的集中强化练习帮助考生在短期内突破雅思听力6.5
-7.5
分。
为了达到最为真实的真题还原效果，让广大雅思考生充分感受真题氛围，成书前编者做了大量的考题
信息搜集和统计分析工作，结合对考试题型、难度、出题思路等方面的理解，还原出与真题考点、题
型及难度等都极为接近，甚至是完全相同的考题。
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作者简介

　　刘丹妮，毕业于世界前百名的英国名校“谢菲尔德大学”，获教育专业硕士学位。
环球雅思北京总校实用英语项目教学主管；环球雅思教学研究中心GTRC教材编委（第七代内部教材
）；环球雅思学校一线听力金牌主讲，多年雅思教学经验，洞悉历届雅思考试动态，以对雅思备考规
律的准确驾驭为前提，独创“背景知识+场景高频词汇+题型技巧=定位答案”的“三位一体”雅思听
力提高法，使得数万考生在短期内取得雅思听力高分；著有《雅思听力直达6分》。
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书籍目录

雅思听力考试必读
Test　1
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　2
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　3
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　4
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　5
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　6
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　7
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　8
　丹妮点评
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　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　9
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　10
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　11
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　12
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　13
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
Test　14
　丹妮点评
　真题还原
　预测与解析
　参考答案
　听力原文
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章节摘录

版权页：Let's begin with football. As we all known Britain is the place of origin of modem football. The idea of
sports having seasons——like the football season——also comes from the natural rhythms of an agricultural
society, where the timing of harvests and the general weather affected how peoplespent their time. Football is played
in early spring when the weather is wet and not too cold. In winter, bad weather kept people in doors and they had
not so much work to do on their farm. Somen used to doing hard work, physical labour found they needed to
release their energy Q31 and so got together regularly to play boisterous and fast games like football. Meanwhile,
during the Renaissance Q32 football has been regarded as a rough sport for the aristocratic young me nalthough all
social classes used to join in on the local football match. Today, violence is stillassociated with football.  "Football
hooligans", supporters of rival teams, sometimes clash before,during and after matches and run riot through the
city or town, breaking windows and beating each other up. Of course the football violence gets a lot of attention.
Nowadays, before some bigmatches when trouble is expected, police usually patrol the streets, pubs close to the
football courts and some shops even lock their doors and shutter their windows.
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编辑推荐

《雅思听力真题还原:必做14套题》：14套真题还原，听力高分一本就够，2009-2011年最新雅思真题，
紧跟雅思考试前沿，三位一位，听力提高法，轻松快速定位答案。
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